
Notulen Algemene Ledenvergadering 2023

Datum: vrijdag 2 juni 2023
Tijd: 19:30 - 20:30
Locatie: Frans Otten Stadion

Presentielijst

Aanwezige bestuursleden Emile Spek (Penningmeester)
Dirk Jan van Egmond (secretaris)
Peter Sorber (Voorzitter)
Sean Peron (Algemeen bestuurslid, PR)

Aanwezige kandidaat bestuursleden Paulina Kats
Chiara Bortot

Notulen: Dirk Jan van Egmond

Dit document betreft de notulen van de Algemene Ledenvergadering van vrijdag 2 juni 2023. Merk op
dat de ALV van 2023 terugblikt op het kalenderjaar 2022. Indien er onjuistheden of suggesties ter
verbetering zijn, verzoeken wij u om een mailtje te sturen naar de secretaris van de vereniging
(secretaris@schermcentrumamsterdam.nl).

1. Opening en vaststelling agenda
Peter Sorber (voorzitter) opent de algemene vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De ALV
zal in het Nederlands zijn. Het gaat over 2022.

Peter presenteert de agenda, welke zonder wijzigingen wordt aangenomen.

Peter meldt een felicitatie van de gemeente Amsterdam voor de gewonnen NK equipe titels. Daarna
geeft hij een overzicht van de stand van zaken bij SCA. Corona was begin vorig jaar nog realiteit.
Later in 2022 werden trainingen weer goed bezocht. Ook is SCA financieel gezond en heeft de club
meer dan 250 leden. In 2022 is een nieuwe website gelanceerd. In 2023 is de tweede zaal in het FOS
geopend. Daarnaast is een nieuw contract afgesloten met het FOS. Belangrijkste winst in het nieuwe
contract is dat de huur slechts met 7% stijgt in plaats van de inflatie van 14%. Met het nieuwe contract
kunnen we ook op meer momenten schermen (ook op zaterdag).



2. Mededelingen / Ingekomen stukken
Peter geeft aan dat er geen mededelingen of ingekomen stukken zijn.

3. Verslag ALV 2022
Het verslag wordt zonder wijzigingen aangenomen.

4. Jaarverslag 2022
Dirk blikt terug op 2022. Het jaarverslag is met alle leden per mail gedeeld. Allereerst wordt in het
verslag een overzicht gegeven van de gebeurtenissen en activiteiten in 2022, waarbij in het bijzonder
de BBQ, clubcompetities en het SISTA toernooi worden genoemd. Wat betreft ledenaantal is bij SCA
sinds corona de groei weer ingezet. Sinds enkele maanden heeft SCA meer dan 250 leden. Eind 2022
had SCA 236 betalende leden en 10 gastleden. Ook de introductiecursussen zaten in no-time vol. In
2022 is ook de nieuwe SCA website live gegaan, welke goede feedback heeft ontvangen. Ten slotte
heeft SCA sinds kort twee nieuwe vertrouwenspersonen.

Dirk uit tevens dank voor de bijdragen van vrijwilligers in 2022 en presenteert een lijst met enkele
noemenswaardige prestaties.

Vrienden van SCA
Dirk geeft aan dat dit initiatief in 2021 is opgestart, om financiële slagkracht voor de top- en
breedtesport te vergroten, en materiaal als nodig te vervangen. Daarnaast geeft hij een overzicht van
de ontwikkeling in 2022.

5. Financieel jaarverslag

Jaarrekening 2022
Emile presenteert de jaarrekening. Wat betreft de opbrengsten heeft het bestuur in 2022 een goede
inschatting gemaakt. Ook was er sprake van redelijk ledenbehoud tijdens corona. De opbrengsten uit
contributie zijn fors hoger uitgevallen. Verder is met de trainers afgesproken om meer
introductiecursussen te doen. Alles bij elkaar is EUR 12.000 meer binnen gekomen dan begroot.

Wat betreft de uitgaven is de huur als gepland uitgevallen. De kosten van de trainers zijn lager
uitgevallen, omdat enkele lessen niet door gingen. Corona werkt hier ook nog in door. Aan materiaal
is iets meer uitgegeven dan gepland. De algemene kosten vielen wel duidelijk hoger uit. Hier is vooral
uitgegeven voor de BBQ en leden evenementen. Voor deze posten is het doel om meer geld te
reserveren, aangezien dit goed is voor ledenbinding en het sociale aspect.

Opbrengsten en uitgaven samen genomen is er een resultaat van ongeveer 13.000. De club wil dit geld
voor nu apart houden, gezien onzekerheid in kostenstijgingen in 2023. De trainers zijn in 2022 ook
voor de inflatie in hun vergoeding gecompenseerd.

Wat betreft de balans is te zien dat het resultaat voorlopig aan het eigen vermogen is toegevoegd. Het
totale vermogen is eind 2022 ongeveer 66.000. Bij kostenstijgingen kan dit bedrag echter snel
teruglopen.



Een lid vraagt of dit vermogen voldoende is om minstens een half jaar zonder inkomsten te overleven,
zoals ooit het idee was.
Peter geeft aan dat het genoeg is voor ongeveer een jaar.

Verslag kascommissie 2022
Emile geeft aan dat de kascommissie de controle heeft uitgevoerd. Nico van Sterkenburg gaat namens
de kascommissie akkoord en geeft aan dat alles goed te verklaren was en er een vertrouwd beeld
ontstond.

Verkiezing kascommissie 2023
Nico en Anton Oskamp dragen zich aan. De ALV gaat akkoord met hun verkiezing tot de
kascommissie 2023.

Begroting 2023
Emile geeft aan dat in 2022 iets meer dan EUR 100.000 aan contributie inkomsten binnenkwam. In de
begroting voor 2023 is het bestuur iets hoger gaan zitten. Verder is de verwachting dat de lockers en
de introductiecursussen ook voor meer inkomsten zullen zorgen.

Emile verduidelijkt dat SCA geen spaarpot wil zijn en onnodige overschotten wil investeren in de
club. In 2023 is reeds geïnvesteerd in een tweede schermzaal en zijn trainingsuren uitgebreid. Wat
betreft de tweede zaal heeft de club betaald voor apparatuur en lopers. Ook is een aanvraag gedaan
voor een subsidie van het Schipholfonds, voor het financieren van de tweede zaal. Deze aanvraag is
goedgekeurd.

In de begroting zijn de stijgende kosten voor de trainers meegenomen. De zaalhuur stijgt slechts licht.
Ook de algemene kosten stijgen. Er is gepland voor een positief resultaat van EUR 3.000, maar het
bestuur streeft naar een resultaat van nul.

Een lid vraagt of de recente investering in de tweede zaal dan niet tot een negatief resultaat zal leiden.
Emile antwoordt dat de begroting in oktober is opgesteld. In juni zal opnieuw naar de begroting
gekeken worden, waarin deze nieuwe uitgaven worden meegenomen. Uiteindelijk zal het dus
inderdaad waarschijnlijk negatief uitkomen.

Decharge over 2022
De ALV gaat akkoord en verleent decharge aan het bestuur.

6. Bestuursverkiezing
Peter geeft aan dat een deel van de bestuursleden niet aan zal blijven. Dirk Jan van Egmond
(secretaris) en Sean Peron (bestuurslid PR) zullen aftreden.

De beoogde nieuwe bestuursleden stellen zich voor. De kandidaten zijn Chiara Bortot (voor secretaris)
en Paulina Kats (voor bestuurslid PR).

De ALV stemt in met de benoeming van de beoogde nieuwe bestuursleden tot het SCA bestuur.



7. Contributiestelsel 2024
Peter geeft aan dat de inflatie hoog blijft, maar dat het bestuur de contributie het liefste enkel verhoogt
als dat nodig is voor de financiële gezondheid van de club. Het voorstel is om de contributie
conditioneel met 1 EUR te verhogen, per categorie. Het bestuur kan hiermee op basis van de
ontwikkelingen in ledenaantal en kosten later beslissen om de verhoging wel of niet door te voeren.

Een lid vraagt in hoeverre het bestuur nadenkt over inflatie.
Peter antwoordt dat het bestuur alleen kijkt naar wat nodig is voor de kosten, en de inflatie niet 1-op-1
volgt.

De ALV stemt in met de conditionele verhoging van de contributie.

8. Rondvraag
Een lid vraagt of het bestuur een maximum aantal leden in gedachten heeft gegeven de capaciteit.
Peter geeft aan dat dit is besproken met de trainers. Op dit moment zit SCA tegen de
maximumcapaciteit wat betreft de trainers. Er wordt nu wel gesproken met een nieuwe trainer. Deze
trainer krijgt een testperiode. Doel van het bestuur blijft om vooral iedereen voldoende trainingstijd te
geven, en niet per se als club heel groot te worden.

Een lid vraagt of het bestuur plannen heeft om meer sabreurs te trekken.
Peter geeft aan dat hier geen actief beleid op is, maar dat dit wel iets is om over na te denken.

Een lid vraagt of een survey is gedaan bij leden die weg zijn gegaan, of bij huidige leden.
Peter antwoordt dat een survey afgelopen jaar bij huidige leden is gehouden. Bij vertrekkende leden is
de reden vaak een verhuizing, of jeugdleden die een andere sport gaan doen.

9. Sluiting
Peter Sorber sluit de vergadering.


